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PROTOKÓŁ NR 5/16 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Łomża odbytego  

w dniu 20 czerwca 2016 r. 
 
Miejsce obrad: pok. Nr 5 Urzędu Gminy Łomża. 
Obrady rozpoczęto o godz. 0900, zakończono o godz. 1100. 
Przewodniczyła – Zofia Marusa – Przewodnicząca Komisji. 
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji: 

1) Zofia Marusa; 
2) Zygmunt Lutostański; 
3) Krzysztof Jankowski; 
4) Ryszard Chiliński; 
5) Krzysztof Lemański; 
6) Tadeusz Jastrzębski. 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
Goście: 

1) Piotr Kłys – Wójt Gminy Łomża; 
2) Krystyna Lipińska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury. 

(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 
 
Pkt 1: 
Przewodnicząca dokonała otwarcia posiedzenia. Powitała członków Komisji i zaproszonych 
gości. 
 
Pkt 2: 
Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji bierze 
udział  6 członków Komisji zatem obrady są prawomocne. 
 
Pkt 3: 
Komisja zwołana została zgodnie z planem pracy na rok 2016. Przewodnicząca zapytała o 
uwagi do przedstawionego członkom Komisji porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Porządek 
obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco:  
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Bieżąca ocena realizacji inwestycji z budżetu gminy. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie obrad. 

 
Pkt 4: 
Komisja, na podstawie informacji Naczelnik Krystyny Lipińskiej, ustaliła bieżący stan 
realizowanych inwestycji w gminie: 
 
Stare Kupiski ul. Łąkowa i Lipowa – inwestycje zakończone. 
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Wygoda ul. Leśna – przygotowania do wypłaty odszkodowań, w następnym etapie 
sporządzona zostanie dokumentacja. 
Podgórze ul. Leśna – zapadający się chodnik zostanie naprawiony w ramach gwarancji. 
Podgórze ul. Polna – w tym roku zostanie ogłoszony przetarg. 
Wygoda ul. Sosnowa – finalizowany jest podział działek. 
Stara Łomża przy Szosie ul. Wiejska – brana jest pod uwagę aktualizacja dokumentacji. 
Stare Kupiski ul. Brzozowa i Świerkowa – na chwile obecna inwestycje nie są realizowane. 
Stare Kupiski ul. Janowska – podziały nieruchomości są zrealizowane, w najbliższym czasie 
wystąpienie o pozwolenie na budowę. 
Boguszyce, Kisiołki, Andrzejki – oczekiwane są wypłaty odszkodowań, przetarg zostanie 
ogłoszony być może w okresie jesiennym. 
Mikołajki - finalizowany jest wtórnik, realizacja inwestycji nastąpi być może w przyszłym 
roku, urząd wystąpił o dofinansowanie zewnętrzne na zadanie. 
Modzele Skudosze – Modzele Wypychy – inwestycja zakończona, w jej rejonie posadzonych 
zostanie 64 drzewek (w ramach projektu kompensacji po wycince drzew). 
Boguszyce – wykonany jest projekt na drogę dojazdową. 
Zawady ul. Krótka i Polna – sporządzono dokumentację, zlecone zostaną podziały 
nieruchomości, część mieszkańców ulic nie wyraża zgody na przejęcie gruntów. 
Stare Kupiski ul. Dworna – inwestycja zakończona. 
Stare Kupiski ul. Armii Krajowej – wystąpiono o pozwolenie na budowę, 200 m. odcinek 
zostanie zrealizowany być może jeszcze w tym roku, planowane jest wniosek o pozyskanie 
środków na inwestycję ze „schetynówki”. 
Stara Łomża przy Szosie ul. Parkowa – prowadzone są rozmowy z Generalną Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad w Białymstoku na temat połączenia ulicy z drogą krajową. 
Grzymały Szczepankowskie – zlecono opracowania wtórnika, wystąpił problem z granicami 
pasa drogowego, który zostanie omówiony z mieszkańcami na zebraniu zaplanowanym na 23 
czerwca, złożono wniosek o dofinansowanie inwestycji z PROW. 
Droga dojazdowa do pól we wsi Gać – wyłoniony został wykonawca inwestycji, z którym 27 
czerwca podpisana zostanie umowa, przekazano stosowne informacje Urzędowi 
Marszałkowskiemu w Białymstoku dofinansowującemu to zadanie, inwestycja zostanie 
zakończona do końca lipca. 
Droga Milewo – Modzele Wypychy – wykonano wtórnik, dokumentacja w przyszłości. 
Odwodnienie drogi w Starych Kupiskach – odwodnienie musi zostać wykonane , aby 
Województwo mogło wyremontować nawierzchnię drogi, rów odwodnieniowy przebiega 
przez prywatne działki i w związku z odmowami właścicieli konieczne może być 
przeprowadzenie postępowania nakazowego. 
Odwodnienie drogi we wsi Konarzyce (przy posesji sołtysa) – właściciele nieruchomości, 
przez które przebiega odwodnienie nie wyrażają zgody na dysponowanie gruntem, pomimo 
zaproponowania krytej infrastruktury odwodnieniowej. 
Chodnik w Nowych Kupiskach – po wykonaniu wtórnika wystąpił problem z odwodnienie 
posesji mieszkańców. 
Bożenica, Stare Sierzputy – zlecono opracowanie wtórnika, niezbędne jest uregulowanie 
stanu prawnego (wyjeżdżony prywatny grunt). 
Parking przy UG Łomża – projekt zostanie sporządzony przez Naczelnik Lipińską.  
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Radny Lutostański zapytał o dokumentacje na remont szkoły w Puchałach. Naczelnik Lipińska 
poinformowała, że wybrany jest wykonawca projektu, ale umowa nie została jeszcze 
podpisana. 
Naczelnik poinformowała o rozstrzygniętym przetargu na termomodernizacje sali 
gimnastycznej szkoły w Kupiskach. Zakończenie robót wewnętrznych planowane jest do 
końca sierpnia. Zadanie wykonuje firma „Drożęcki” z Łomży. W miejscowościach Stara Łomża 
przy Szosie i Zawady budowane będą boiska sportowe, a w Grzymałach Szczepankowskich, 
Starej Łomży nad Rzeką i Boguszycach powstaną zewnętrzne siłownie. Na te zadania 
pozyskano środki zewnętrzne. 
Przewodnicząca Marusa zapytała o wiatę w Modzelach Skudoszach. Naczelnik 
poinformowała, że projekt na wiatę został sfinansowany ze środków funduszu sołeckiego 
wsi. Budowa, podzielona na etapy, również zostanie sfinansowana ze środków sołeckich. 
Naczelnik udzieliła wyjaśnień na temat projektu budowy ul. Leśnej w Wygodzie. Wg 
Przewodniczącej Marusy w związku z tą inwestycją miał być wykupiony od niej grunt. 
Naczelnik poinformowała, że droga została zaprojektowana w pasie, od którego ogrodzenie 
radnej jest odsunięte. Komisja dokonała analizy dokumentacji. Na jej podstawie ustalono, że 
zarówno projekt z roku 2010 jak i obecnie zaktualizowany nie przewiduje przejęcia działki 
radnej Marusy pod inwestycję. Wójt podkreślił, że aktualizacja projektu na ul. Leśną w 
Wygodzie została sporządzona z jego inicjatywy i jest dobra wola, aby inwestycję realizować. 
Naczelnik dodała, że projekt wykonano praktycznie od nowa, z nowymi podziałami. 
Radny Lutostański zwrócił się o informację w sprawie drogi Gać – Pniewo. Naczelnik 
poinformowała, że w przypadku tej inwestycji potrzebna jest decyzja środowiskowa, 
ponieważ droga znajduje się w obszarze Natura 2000. Koszt raportu może przekroczyć kwotę 
60 tys. zł. + dokumentacja. Przy dzieleniu inwestycji na etapy konieczne będzie każdorazowe 
sporządzanie nowego raportu. Ponadto, aby inwestycja mogła być zrealizowana niezbędne 
jest przeprowadzenie procedury na podstawie tzw. „specustawy”, ponieważ do wykupu jest 
kilkadziesiąt działek. 
Radny Jastrzębski zapytał o projekt na ul. Leśną w Konarzycach, o siłownię oraz poruszył 
problem z lokalizacją ul. Bocznej. Naczelnik poinformowała, że projekt na ul. Leśną nie jest 
zlecony. Przedstawiła przebieg ul. Bocznej. Radni zapoznali się z dokumentacją na siłownie 
zewnętrzne. 
Przewodnicząca Marusa zgłosiła zły stan placu i drogi powiatowej przy kościele oraz 
zaśmiecony teren koło przystanku autobusowego w Wygodzie. 
Podjęto temat prac firmy instalującej internet na terenie gminy. Komisja zawnioskowała o 
zaproszenie na najbliższą sesję przedstawiciela firmy AVITO. 
 
Pkt 5: 
W tym punkcie uwag nie zgłoszono. 
 
Pkt 6: 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 1100.       
 
                 Przewodniczył: 
 

         Zofia Marusa 
 
                                                  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Łomża, 20 czerwca 2016 r. 


